
Radio  Östnyland  vid  gamla
folkskolan
I dag, tisdag, hade vi besök av Radio Östnyland vid gamla
folkskolan. Lyssnarna fick gissa var redaktören befann sej.
Det var ganska svårt med de första frågorna men sedan lyckades
Marita Johansson gissa rätt.

Inga och Nisse blev också intervjuade (läs och hör på Radio
Vega Östnyland) om folkskolan och föreningen Gamla folkskolans
vänner  –  nyligen  registrerad.  Vi  kunde  konstatera  att
växtligheten brett ut sej och att det snart behövs en talko
för att få bukt med den. Och talko kan vi ha när som helst på
allmänningen.

Nästa vecka kommer Toropainen från kommunen ned till skolan
och så tittar vi på de tekniska installationerna. Åtminstone
värmen måste byggas om och den dyra oljevärmen ersättas med
något billigare – troligen luftvärmepump. El och vatten borde
inte var något större problem eftersom det finns skilda mätare
för gamla skolan.

Gåvobrevets undertecknande går nu till augusti eftersom det
inte hann med till juni månads kommunstyrelsemöte. Men planera
kan vi redan nu så att det bara är att sätta igång i augusti.
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